



BOGAFJELL SYKLEKLUBB
Begeistre - Engasjere - Inkludere

Bogafjell Sykleklubb

PROTOKOLL - Styremøte 4/ 2026 – mandag 18. mai

Sted og tid: Sandnes Sparebank Arena

Følgende er tilstede:

Leder:	Tor Anders Skjæveland
Nestleder:	Torild Kollsgård - kom etter møte i Rogaland Sparebank Arena
Styresekretær:	Janne Heggebø
Kasserer:	Sveinung Hetland
Styremedlem Sportslig:	Sveinung Boga
Styremedlem Arrangement:	Bjørnar Strandb
Styremedlem Barn / Unge:	Astrid Helen Njærheim
Kontrollutvalg:	Lene Berland / Lars Lilledal

Agenda

- Gjennomgang referat /protokoll / aksjonspunkter fra styremøte 3/26 – 8. april
- Årshjulet
- Rapprtering og Ny Lovnorm – (Janne)
- Rogaland Sparebank Arena –Torild
- Status medlemsliste / medlemmer (**Janne**)
- Status Økonomi – Presentasjon Kontrollutvalg (**Sveinung H**)
- Fakturering av sponsorer
- Høsttur 2026 – Telemark 28- 29 aug – Status / Innbetaling egenandel
- Nye drikkeflasker – Nye hjelperyttere + benytte noe av Spinn-andelen.
- **Sportslig Utvalg (Sveinung B)**
 - Fellestreninger
 - Colorline-rittet
 - BSK 600 – Oppsummering etter gjennomføring
 - Treningstur med Pizza 9. juni
- **Arrangement 2026 – (Bjørnar)**
 - Vakter NM
 - Tour de Bogafjell
- **Barn / Unge (Astrid)**
 - Astrid gir input til styret – Status så langt 2026
- Eventuelt

Sak 1 - Gjennomgang referat /protokoll / aksjonspunkter fra styremøte 3/26 – 8. april

- Protokoll godkjennes og legges ut på nettside. Punkt angående konto oversikt over lager drakter/ oppgjør for drakter videreføres og tas opp igjen i neste møte.

Vedtak: Protokoll godkjennes og legges ut på nettside

Sak 2 - Årshjulet

Dekket av dagens agenda

Sak 3 - Rapportering og Ny Lovnorm

Samordnet rapportering er gjennomført, søknad om momskompensasjon ble gjort ved styremøtets slutt og kvittering for innsending mottatt. Dersom søknad godkjennes i sin helhet kan vi forvente ca. 64000 kr i momskompensasjon i midten av desember.

Ny lovnorm vedtatt av Idrettsforbundet ble vedtatt i styremøtet 3/26 og er lagt inn i KlubbAdmin under fanen for dokumenter. Lovnormen skal også gjøres tilgjengelig for klubbens medlemmer og legges derfor også ut på nettsiden vår.

Sak 4 - Rogaland Sparebank Arena

RSA melder også inn til oss hva de ønsker Bogafjell SKs dugnad skal utføre.

Nestleder deltok på styremøtet i RSA 18.05.26 og kom direkte i Bogafjells SK og informerte.

Det er planlagt felles dugnad for alle eierklubbene 14.06.26. Informasjonsmail om dette blir sendt alle klubbene. Merking av parkeringsplasser er en av oppgavene som ønskes utført.

Pr. dags dato er status at regnskapet er under budsjett, noe som var forventet. Det forventes en bedring fremover da det er booket flere tilstelninger, utleie etc. Under NM i sykling har flere syklistar leid seg inn for overnatting.

Det er også skiftet forsikringsselskap, med noe mindre utgifter på denne posten enn tidligere.

Det ble også meldt inn utfordringer knyttet til rulleskiarenaen, både knyttet til brukere på sykkel/ elsyklistar og folk som lufter hunder i bånd. Dette skaper utfordringer for dem som skal bruke arenaen til rulleskitrening.

Alle klubbene oppfordres også til å kun bruke kjøleskap ved tilstelninger/ rydde kjøleskap, og rydde og vaske generelt etter seg ved bruk av arenaen slik at det ikke skaper problem ved utleie.

RSA har fått kr. 60.000 i ekstraordinære midler fra Rogaland Sparebank som i hovedsak vil bli brukt til lyssetting ute.

Neste møte 17.08.26

Sak 5 - Status medlemmer

Vi er nå 193 medlemmer, en økning på 6 siden sist styremøte. Medlemstall er meldt inn til forsikringen vår.

Sak 6 – Status økonomi

Kasserer presenterte status regnskap så langt i år. Sponsorene våre er nå fakturert, unntatt Spinn som har egen avtale på faktureringsperiode. Egenandel for deltakelse i CL er i all hovedsak kommet inn, og egenandeler på deltagelse på høsttur er også begynt å komme inn, frist for betaling her er ikke gått ut enda.

Det er også inntekter fra salg av Bogafjell SK baker.

Utgifter til CL og høsttur er ikke kommet ennå, så det er vanskelig å se regnskap mot budsjett pr. dags dato, men det forventes å komme godt ut mot budsjett. Det har vært noen utgifter til reservedeler/ vedlikehold av spinningssyklene, og tidligere nestleder kontaktes for status på lager/ levering av delene da det var han som holdt i trådene på dette.

Dette er siste år med avskrivning spinning sykler. Nåværende styre har sittet i 5 år og i perioden har verdiene og bankbeholdningen i klubben vært stabil.

Kontrollutvalget deltok i møtet, og hadde ingen kommentarer til regnskap/ økonomi.

Sak 7 - Fakturering av sponsorer

1 sponsor har ikke signert avtalen, men avtalen går som avtalt. Alle sponsorer er fakturert i henhold til avtale, Spinn faktureres først i juni i henhold til egen avtale. Volvo har betalt årets bidrag.

Sak 8 - Høsttur 2026 Telemark 28 – 29 august.

Krav om innbetaling av egenandel er lagt ut på Spond, og egenandeler er begynt å komme inn. Frist for egenandeler er først 01.06.26. Utgiftene er ikke påløpt ennå. Planlegging anses som under kontroll.

Sak 9 – Nye drikkeflasker

Det er bestilt inn 500 drikkeflasker. Disse finansieres gjennom gave fra Harbour Energy med kr. 7500,- og Modena kr. 5000,-. Resten foreslås finansiert ved bruk av 5 ubenyttede gavekort hos Spinn.

Håpet er å kunne dele ut 2 drikkeflasker til hvert medlem som kommer på pizzakveld i juni. Det foreslås også at medlemmer kan kjøpe drikkeflasker a kr. 50,- fra spinningssalen. Restlageret av gamle flasker kan benyttes ved Color Line rittet nå i slutten av mai.

Vedtak: 5 gavekort fra Spinn brukes til delvis finansiering av drikkeflasker

Sak - 10 Sportslig Utvalg

Fellestreningene - går som de pleier hos Ekspresen, til og med i dag i regnet. Gruppetoen sliter litt mer, men det er enighet at det er ett grunnlag for denne gruppen i klubben, og en må bare holde hjulene i gang og ikke gi opp. Målet er å skape en fellesskapsfølelse og tilhørighet i denne gruppen også.

Color Line rittet: er i rute med hotell, mat, buss, tilhenger, og arrangement for lasting av sykler torsdag. Har en Modena varebil tilgjengelig og håper på grei lasting av sykler. Ut fra muligheter for parkering av biler vurderes klubbhuset i Melshei som ny opplasting og avreiseplass.

Det har vært etterspurt plass på buss fra andre enn klubbmedlemmer, og ut fra hensyn av kapasitet for lasting av sykler har vi kunnet tilby plass på buss, men ikke til ekstra sykler. Interessen har da falt bort.

BSK 600: tilbakemelding er kjempegod gjennomføring. På grunn av været ble traseen siste dag endret til 5 miles runder. Dette fungerte veldig bra. Klubben må huske å gjøre stas på den/ de som drar lasset for dette arrangementet.

Sosial samling etter treningstur 09.06.26: Samles 19.30 på klubbhuset for sosialt treff med pizza etter treningsrunde. De enkelte gruppene avgjør selv hvordan trening gjennomføres. Drikkeflasker til oppmøtte.

Sak 11 - Arrangement 2026

Vakter NM – forespørsel er nå sendt ut på Spond og flere har meldt seg allerede. NM har størst behov på søndagen, men behovet er ikke spesifisert. Aktuelle medlemmer trenger bare løypevaktkurs, men vi melder også inn til arrangør hvem som har stasjonærvaktkurs. Det blir opp til arrangør å sette opp og fordele vakter.

Tour de Bogafjell - Dag Siverson kalles inn til neste TdB møte da han har sagt seg interessert i å bidra i forhold til sosiale medier.

Melsheidugnad – B. Folkvord kontaktes for å høre om det er behov for noe mer dugnad enn det som allerede er avtalt.

En del medlemmer har enda ikke meldt seg på noen dugnad – kan Blink ha behov for noe dugnad?

Har pr nå mer medlemmer enn dugnadstimer på Spond, og noen av våre ivrigste medlemmer har også satt seg opp på flere dugnader. De som ikke har satt seg opp på noe enda vil etter vurdering kunne få en vennlig henvendelse om dugnadsbidrag.

TOSK/ Team Rynkeby og Bogafjell SK skal ha møte 19.05.26 angående veien videre for neste års Gran Fondo. Dato skal settes, og da kan en begynne å gi ut informasjon på nettsiden. Det er også kommet inn ønske om en Half Fondo, 50 km. Løype. Når neste års versjon er satt kan det igjen være aktuelt å prøve å få dette solgt inn i Lavterskel podden.

Sak 12 - Status barn/ unge

Astrid informerte om status i gruppen. De har hatt en travel vår, og har mye planlagt fremover. Det er en del endringer i trening i forhold til tidligere år, og de opplever både opp og nedturer. 24.05.26 blir det deltagelse i Flanderen rundt for juniorer (Ronde van Vlaanderen Juniores/ U19).

NM – U19 – stiller de i Bogafjell SK drakt.

Sak 13 - Eventuelt

Ønsket foredragsholder til klubbdag i høst kontaktes og hører om han har anledning til å stille en lørdag i slutten av oktobe/ første halvdel av november. Vi er åpne for at dato bestemmes av hans tilgjengelighet.

LB - forespør ønsket foredragsholder

Neste møte 18.08.26 kl. 19.00